
Zápis a usnesení ze zasedání AS FSV UK 
  
Datum: 1. 11. 2016 od 15.00 
Místo: Hollar, místnost č. 212 
  
Přítomni: 
Za pedagogickou komoru: 
Ing. Mgr. Olga Angelovská; RNDr. Michal Červinka, Ph.D.; PhDr. Ondřej Ditrych, MPhil., 
Ph.D.; PhDr. David Emler, Ph.D.; doc. PhDr. Jan Halada, CSc.; Mgr. Michal Paulus; Mgr. 
Karel Svoboda, Ph.D.; PhDr. Kamil Švec, Ph.D.; PhDr. Vilém Novotný, Ph.D.; Mgr. Tomáš             
Weiss, M.A., Ph.D. 
  
Za studentskou komoru: 
Ondřej Doskočil; Ema Fischerová; Mgr. et Mgr. Markéta Havelková; PhDr. Karel Höfer; Bc.             
Jaroslav Ježek; Mgr. Bc. Tereza Svobodová, Mgr. Sandra Štefaniková; Libor Ulrich 
  
Omluveni: Bc. Miroslav Čermák; Mgr. Karolína Musilová 
  
Hosté: Děkan FSV UK PhDr. Jakub Končelík, Ph.D.; proděkanka pro ekonomiku PhDr. 
Natálie Švarcová, Ph.D.; proděkanka pro zahraniční styky PhDr. Zuzana Kasáková, Ph.D.; 
proděkan pro vnější vztahy doc. MgA. Filib Láb, Ph.D.; proděkan pro studijní záležitosti a 
další formy vzdělávání, statutární zástupce děkana PhDr. Ing. Petr Soukup; proděkan pro 
rozvoj JUDr. PhDr. Tomáš Karásek, Ph.D.; proděkan pro vědu a výzkum a pro doktorské 
studium doc. PhDr. Michal Kubát, Ph.D.; pověřený tajemník Mgr. Tomáš Gec; předseda AS             
UK PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D. 
  
  

1. Zahájení a informace o činnosti předsednictva AS FSV UK 
  
D. Emler zahájil jednání AS FSV UK a přivítal hosty. Předsednictvo se mezi zasedáními              
nesešlo. D. Emler informoval AS FSV UK, že mu byly doručeny návrhy nových vnitřních              
předpisů UK, a vyzval senátory, aby si je prošli a doručili své připomínky předsedovi LK FSV                
UK M. Červinkovi. Následně budou připomínky za AS FSV UK odeslány na rektorát. 
  
Usnesení č. 1: AS FSV UK bere na vědomí informace o činnosti předsednictva za uplynulé               
období. 
Schváleno tichým souhlasem. 
  
  

2. Schválení návrhu programu a zápisu z minulého jednání AS FSV UK 
  
D. Emler představil program zasedání, žádný ze senátorů neměl připomínek či návrhů o 
doplnění programu. 
  
  
Usnesení č. 2: AS FSV UK schvaluje program zasedání 1. 11. 2016. 



  
Pro: Angelovská, Červinka, Ditrych, Emler, Halada, Paulus, Svoboda, Švec, Novotný, Weiss,           
Doskočil, Fischerová, Havelková, Höfer, Ježek, Svobodová, Ulrich 
Proti: nikdo 
Zdržel se: Štefaniková 
Nepřítomni: Čermák, Musilová 
Schváleno 
  
Usnesení č. 3: AS FSV UK schvaluje zápis ze zasedání 4. 10. 2016. 
  
Pro: Angelovská, Červinka, Ditrych, Emler, Halada, Paulus, Svoboda, Švec, Novotný, Weiss,           
Doskočil; Fischerová, Havelková, Höfer, Ježek, Svobodová, Štefaniková, Ulrich 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Nepřítomni: Čermák, Musilová 
Schváleno 
  

3. Zprávy z komisí 
  
Ekonomická komise se sešla jednou, tématem byl podklad pro dnešní zasedání - změna             
rozpočtu FSV UK. 
  
Legislativní komise zaslala zápis z minulého jednání a dopis z RUK, který se týká postavení               
akademického pracovníka. Dále stanovila termín schůzky pro projednávání připomínek         
vnitřních předpisů UK, a to 8. 11. v 15.00 hodin. Nečlenové komise mohou zasílat              
připomínky předsedovi do 14.00 tohoto dne. 
  
Studijní komise se nesešla, někteří členové se vyjádřili k došlým návrhům předpisů UK po              
e-mailu. 
  
Sociální komise se nesešla. 
  
Komise pro rozvoj se nesešla, nicméně stanovila termín pro příští měsíc. Tématem bude             
knihovna a studentská místnost v Jinonicích. M. Červinka se zeptal, jestli jsou nějaké             
výstupy z návštěvy komise v budově v Opletalově. J. Ježek řekl, že jako první komise               
navštívila budovu v Jinonicích, takže se nyní věnuje té, Hollar a Opletalova budou na řadě               
poté. 
  

4. Systém podpory studentského života: studentské peníze 
  
K. Höfer představil jednotlivé projekty, požadované a přidělené částky. Podrobné informace           
jsou v příloze tohoto zápisu. 
  
Usnesení č. 4: AS FSV UK bere na vědomí informace o čerpání studentských peněz. 
Pro: Angelovská, Červinka, Ditrych, Emler, Halada, Paulus, Svoboda, Švec, Novotný, Weiss,           
Doskočil; Fischerová, Havelková, Höfer, Ježek, Svobodová, Štefaniková, Ulrich 



Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Nepřítomni: Čermák, Musilová 
Schváleno 
  

5. Změny ve složení AS FSV UK 
  
K. Písačková rezignovala 18. 10. 2016 na mandát senátorky FSV UK. Podle volebního a              
jednacího řádu AS FSV UK se stala senátorkou za IKSŽ ve studentské komoře S.              
Štefaniková. S. Štefaniková zůstává členkou studijní komise, kde působila jako externí           
členka. 
  

6. Informace vedení FSV UK 
  
Za vedení FSV shrnul novinky F. Láb. Informoval o projektu opravy pláště budovy v              
Jinonicích z prostředků OPŽP, spolupráci OZS s instituty na prezentaci fakulty, proběhlé            
kontrole rozpočtu za první tři čtvrtletí tohoto roku, došlým návrhům vnitřních předpisů UK k              
připomínkám, nominaci P. Soukupa a M. Havelkové do skupiny pro vnitřní hodnocení a             
náhledu nových webových stránek FSV. 
  
J. Končelík dále sdělil senátu, že proděkan M. Kubát rezignoval. Nový proděkan už je              
předjednán a bude oficiálně představen na příštím zasedání AS FSV, do té doby bude funkci               
vykonávat J. Končelík. Děkan poděkoval M. Kubátovi za jeho dlouholeté působení ve funkci. 
  
T. Weiss a M. Červinka navrhli, aby senát v rámci svého usnesení poděkoval M. Kubátovi za                
odvedenou práci pro fakultu. 
  
Usnesení č. 5: AS FSV UK bere na vědomí rezignaci M. Kubáta na funkci proděkana pro                
vědu a doktorské studium a děkuje mu za odvedenou práci ve vedení FSV UK. 
  
Pro: Angelovská, Červinka, Ditrych, Emler, Halada, Paulus, Svoboda, Švec, Novotný, Weiss,           
Doskočil, Fischerová, Havelková, Höfer, Ježek, Svobodová, Štefaniková, Ulrich 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Nepřítomni: Čermák, Musilová 
Schváleno 
  

7. Úprava rozpočtu FSV UK v roce 2016 o mimořádný příspěvek 
  
N. Švarcová představila navýšení rozpočtu o mimořádný příspěvek na vzdělávací činnost z            
RUK, resp. MŠMT a krátce představila dvě varianty rozdělení na instituty předložené v             
podkladových materiálů.  
  
Předseda ekonomické komise informoval o zasedání 31. 10., kde se komise tímto tématem             
zabývala. Po diskuzi se většina komise přiklonila k variantě druhé. 
  



J. Ježek navrhl třetí variantu, a to z peněz financovat kohezi a zbytek rozdělit rovně mezi                
instituty. Jako argument uvedl, že se jedná o peníze, se kterými rozpočet nepočítal, proto              
nemusí být uplatněna pravidla pro rozdělení rozpočtu. V. Novotný řekl, že je nutné hledat              
nová pravidla pro rozpočet FSV, protože v této podobě s nimi nesouhlasí všichni napříč              
fakultou. Dále zdůraznil, že na získání těchto prostředků se výukou podílely všechny            
instituty. 
  
M. Červinka řekl, že pravidla do budoucnosti by se měla dohodnout co nejdříve tak, aby bylo                
možné co nejdříve splácet dluhy. Za tímto účelem by se měla sejít rozšířená ekonomická              
komise. S tím K. Švec souhlasil. Řekl, že komise měla zasedat 31. 10., nicméně na žádost                
proděkana Soukupa byla odložena. A. Tejkalová řekla, že tato komise má hájit především             
zájmy institutů a AS FSV, takže žádost proděkana nemusí být rozhodující. T. Weiss řekl, že               
nemá cenu jednat, když nebude přítomno vedení FSV odpovědné za sestavování rozpočtu a             
jeho čerpání. 
  
V. Novotný uvedl, že za kohezi je zodpovědné vedení fakulty, má na to mít své prostředky,                
dále rozebíral rozdílnou úroveň institutů v oblasti kvót Erasmus. M. Červinka mu odpověděl,             
že rozdílné kvóty Erasmus jsou mj. dány příjezdem studentů a nabídkou kurzů v angličtině.              
O. Ditrych vyjádřil názor, že ze systémového hlediska by mimořádný příspěvek měl být             
rozdělen podle stávajících rozpočtových pravidel a o nových by měla bezodkladně jednat            
rozšířená ekonomická komise. 
  
V. Novotný navrhl protinávrh usnesení: 
AS FSV UK schvaluje využití mimořádného příspěvku MŠMT na vzdělávací činnost na            
úhradu vnitrofakultní koheze v letech 2016 a 2017. 
Pro: Angelovská, Novotný, Havelková, Ježek, Štefaniková 
Proti: Červinka, Ditrych, Emler, Paulus, Svoboda, Švec, Ulrich, Weiss 
Zdržel se: Halada, Fischerová, Höfer, Svobodová 
Nepřítomni: Čermák, Doskočil, Musilová 
Neschváleno 
  
Usnesení č. 6: AS FSV UK schvaluje úpravu rozpočtu v roce 2016 o mimořádný příspěvek               
ve znění předloženého materiálu, označeného jako  “Varianta 2 - principy FSV”. 
Pro: Červinka, Ditrych, Emler, Halada, Paulus, Svoboda, Švec, Novotný, Weiss, Fischerová,           
Svobodová, Ulrich 
Proti: Novotný, Ježek, Štefaniková 
Zdržel se: Angelovská, Havelková, Höfer 
Nepřítomni: Čermák, Doskočil, Musilová 
Schváleno 
  
(bod byl z důvodu předávání ocenění Zlatý kurz přerušen a znovu otevřen) 

  
  

8. Předávání ocenění Zlatý kurz FSV UK 
  
P. Soukup uvedl předávání cen Zlatý kurz FSV UK. 



  
  

9. Definice akademického pracovníka a usnášeníschopnost komisí AS FSV UK -          
informace LK AS FSV UK, resp. právního odboru RUK 

  
M. Červinka jako předseda LK AS FSV UK řekl, že chtěl poskytnout senátorům a vedení               
FSV dopis z právního odboru RUK týkající se postavení akademického pracovníka, protože            
bude nutné podle toho v budoucnu psát pracovní smlouvy zaměstnancům fakulty, aby            
spadali pod pojem akademického pracovníka, a tím do akademické obce. 
  
  

10.  Různé 
  

a. Informace o postoji studentské komory AS FSV UK k Vyjádření podpory           
studentských spolků a iniciativ rektorům českých vysokých škol 

  
K. Höfer informoval o jednomyslném usnesení studentské komory AS FSV UK k Vyjádření             
podpory studentských spolků a iniciativ rektorům českých vysokých škol. Přestože text           
vyjádření nebyl ideální, podpořili ho nejen studenti v AS FSV UK, ale také všechny fakultní               
studentské spolky. Mnoho studentů FSV se aktivně zapojilo také do organizace, za což jim              
poděkoval. 
  

b. Aktuální informace o Výjezdním zasedání AS a vedení FSV UK 
  
D. Emler shrnul aktuální informace o VZ AS a vedení FSV. 
  

c. Stipendia za mezinárodní reprezentaci FSV 
  
P. Soukup otevřel diskusi na téma stipendií studentům, kteří reprezentují FSV UK na             
mezinárodních akcích. Popudem byl konkrétní případ studentů FSV, kteří se účastnili           
mezinárodního modelu Evropského parlamentu v Kanadě a podařilo se jim získat tento            
model na příští rok pro Prahu, resp. UK. P. Soukup navrhl, aby se pro tyto účely letos                 
vyčlenilo z rozpočtu ca. 100.000 Kč a v příštím rozpočtu okolo 200.000 Kč, vedení by v                
případě shody připravilo návrh na příští zasedání AS FSV. K. Höfer i M. Červinka tomuto               
návrhu vyslovili v diskuzi podporu. M. Červinka řekl, že ví o více podobných projektech, a               
proto by toto opatření mělo být skutečně systémové, nikoliv ad hoc. 
  

d. Studenti do seznamu hodnotitelů národního akreditačního úřadu 
  
K. Höfer informoval o nedostatku studentských hodnotitelů NAÚ za FSV. Apeloval na            
studentské senátory, aby se přihlásili. 
  

e. Problémy se SISem 
  
K. Höfer předal AS FSV informace, které získal od rektorátu ve věci problémů se SISem               
během zápisu předmětů. Podle ÚVT byl problém způsoben tím, že bylo ve stejnou dobu              



přihlášeno mnoho rozvrhářů a správců. Pro příště je nutné lépe stanovit harmonogram a ten              
také dodržet. 
  

f. Fakultní e-maily 
  
M. Havelková požádala vedení FSV, aby měli studenti anglických programů nastaveny           
e-maily primárně v angličtině, protože v současnosti se přihlásí do českého rozhraní a             
nejsou schopni si jazyk změnit. Vedení odpovědělo, že to je logické a pokusí se o to. 
  

g. Google sites 
  
K. Švec se zeptal vedení FSV UK na provoz platformy Google Sites. Ukázalo se, že CIVT                
není schopno kontrolovat, kdo a za jakých podmínek stránky vytváří. FSV se proto rozhodla,              
že Google Sites nebude odemykat. Nicméně nový program, kterým se bude spravovat web             
FSV, bude umožňovat jednoduchou tvorbu stránek. T. Weiss se zeptal na Google            
Classroom. T. Karásek odpověděl, že se o tom uvažuje a snad se brzy posunou k testování. 
  

h. Klíč od schránky v Jinonicích 
  
D. Emler informoval senátory, že se podařilo získat klíček od schránky pro podněty AS FSV               
v Jinonicích a půjde ji tento týden otevřít. 
  

i. Předání medaile prof. Hlaváčkovi 
  
Na nejbližším slavnostním zasedání VR v Karolinu bude medailí oceněn prof. J. Hlaváček,             
který byl navržen senátem. M. Červinka poděkoval vedení za schválení tohoto návrhu. 
 

Zapsala: Tereza Svobodová  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
Příloha - studentské peníze 
 
 



Projekt Žadatel Kontakt Cel
kov
ý 
roz
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et 

Žád
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Přid
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Pr
o 
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Zd
rž
el
o 
se 

Účast týmu FSV 
UK v Univerzitní 
florbalové lize 

Ondrejčík (IKSŽ) gusta.ondrejc
ik@gmail.co
m  

13 
000 

13 
000 

13 
000 

9 0 0 

Workshop psaní 
dopisů současným 
disidentům v rámci 
akcí 17. listopadu 

Cieslar (IKSŽ) maracieslar@
gmail.com 

3 
974 

3 
974 

3 
974 

9 0 0 

Seznamovací kurz 
pro studenty 
prvního ročníku 
žurnalistiky 2016 

Klos (IKSŽ) jonas@tkl.cz 87 
721 

4 
121 

0 0 9 0 

Brožura pro 
Studenty IKSŽ 

Písačková (IKSŽ) katerina.pisac
kova@gmail.
com 

8 
639 

4 
139 

3 
500 

7 1 1 

Provozní náklady 
spojené s 
fungováním spolku 
Studenti IKSŽ 

Písačková (IKSŽ) katerina.pisac
kova@gmail.
com 

4 
333 

4 
333 

2 
500 

5 4 0 

Banket IES FSV 
UK 

Holková, Seman 
(IES) 

jana.holkova
@e-klub.cz 

31 
000 

25 
000 

10 
000 

9 0 0 

American studies 
roundtable 

Géryk (IMS) 52293190@f
sv.cuni.cz 

7 
000 

7 
000 

5 
000 

9 0 0 

Ples PK FSV UK PK - Hurych, Krus, 
Válek 

hurych@pkfs
vuk.cz 

40 
000 

25 
000 

20 
000 

9 0 0 

Podpora akcí a 
přednášek pro 
studenty FSV a 
celé univerzity 
pořádané PK FSV 
UK 

PK - Hurych, Krus, 
Válek 

ValekMilan@
seznam.cz 

1 
800 

1 
800 

1 
800 

9 0 0 

Pětiboj FSV Pětiboj FSV - 
Holková, 

ValekMilan@
seznam.cz 

34 
000 

16 
000 

16 
000 

9 0 0 



Štenglová, 
Havlíček, Hurych, 
Navrátilová 
(všechny instituty) 

Babbie Léto Jinospolek - 
Michálková, 
Havlíček, Válek, 
Mareš 

ValekMilan@
seznam.cz 

5 
000 

5 
000 

5 
000 

9 0 0 

Posnídej s 
Jinospolkem 

Jinospolek - 
Michálková, 
Havlíček, Válek, 
Mareš 

ValekMilan@
seznam.cz 

2 
522 

2 
522 

2 
522 

9 0 0 

Mikulášská 
besídka s živým 
betlémem 

Jinospolek - 
Michálková, 
Havlíček, Válek, 
Mareš 

P.Havlicek@
seznam.cz 

11 
000 

11 
000 

11 
000 

9 0 0 

Propagace 
Jinospolku 

Jinospolek - 
Michálková, 
Havlíček, Válek, 
Mareš 

michalkova.a
net@gmail.co
m 

5 
000 

5 
000 

4 
500 

9 0 0 

Specque Semerák (?) ondrej.semer
ak@sciences
po.fr 

131 
396 

50 
000 

0 0 0 9 

Celkem     386 
385 

177 
889 

98 
796 

x x x 

 


